
  FAU PÅ SAGENE SKOLE 
 

FORELDRENES ARBEIDSUTVALG 
 
Til: Alle FAU-representanter og klassekontakter  
Referat fra FAU-møte mandag 2. desember 2024, kl. 18.30 - 20.30  
Sted: Anna Sethne – 2. etg. i Ungdomsskolebygget 
Til stede:  
1A  Anne Marte Carlsen 
1B Magnus Drogseth 
1C Sigrid Køhn Dobbe  
2A Signvor Andersen 
2B Caroline Hovind FantoQ 
3B Sunniva Brandtzæg  
4A Tryggve Eng Kielland 
5A Christoph von Mach 
5B Lars Haakon Søraas 
6A Rannveig Landrø 
6B Espen Skoland 
7A CrisZan David Nilsen  
7B Hanna Kauppi 
8A Tone Liodden  
9A Anne-Martha Utne Øygarden 
9B Pia Maria Roll Jessen 
10A Line Wesley-Holand 
10B Dag Sivert Holen 
Styret Janneke Solem 
 
AGENDA FOR MØTET:  

1. Godkjenning av innkalling 
 

2. Godkjenning av referat. 
Referatet fra møtet 4. november er godkjent på e-post og er publisert her: FAU - Sagene 
skole 

 
3. Rektor informerer.  

Rektor orienterte om at skolen i løpet av november har gjennomført trivselsundersøkelse 
for 1.-4. trinn og elevundersøkelse for 5.-10. trinn. Resultatene fra undersøkelsene blir 
klare i januar.  
 
Rektor orienterte videre om at Oslo kommune nå legger om strukturen for strategisk 
planer i Osloskolen. Fram Zl nå har skolene laget strategiske planer per kalenderår, men 
fra nå av skal strategisk plan følge skoleåret. Som følge av deee vil Sagene skoles 
strategiske plan for 2024 prolongeres ut våren 2025. Strategisk plan for skoleåret 
2025/2026 utarbeides Zl våren.  
 



Økonomi 
Rektor viste Zl tydelige poliZske signaler om kue og innsparinger i oppvekstsektoren. For 
å møte budsjeekueene må skolen i 2025 bl.a. kuee i lønnsutgiQene og prioritere 
lovpålagte oppgaver. Skolen legger opp Zl å skyve ressurser fra de øverste Zl de nederste 
klassetrinnene.  
 
Rektor orienterte om at én lærer på 5. trinn slueer Zl jul. Én lærerressurs vil da flyees fra 
ungdomstrinnet Zl 5. trinn for å styrke fagkompetansen i lesing og regning.  
 
Nasjonale prøver – 5., 8. og 9. trinn  
Rektor orienterte om resultatene fra nasjonale prøver i lesing, regning og engelsk for 5., 
8. og 9. trinn. De nasjonale prøvene er ment som et kartleggingsverktøy som skal gi 
skolen oversikt over elevenes mestringsnivå slik at det blir leeere å målreee 
undervisningen. Resultatene gir skolen oversikt over hvilke elever som trenger ekstra 
undervisning eller andre Zltak.   
 
Skolen er i gang med å iverkseee Zltak på bakgrunn av kartleggingen. Deee innebærer 
blant annet klasselesekurs fordelt på Zlpassede nivåer, stasjonsundervisning, fast 
lesekvarter på starten av dagen, nivådelte oppgaver, varierte skriveoppgaver m.m. 
Lærere jobber i team, slik at mange har oversikt over elever og Zltak.  
 
Rektor ba om å få Zlbakemelding fra FAU på følgende spørsmål:  
1. Hva mener FAU er gode og dårlige resultater på nasjonale prøver? 
2. Hvordan kan foresaee støee skolens arbeid eeer nasjonale prøver og bidra Zl 

elevenes faglige utvikling?  
FAU vil følge opp deee på neste FAU-møte.   
 

4. Forslag Zl vedtektsendringer (beslutning) 
Viser Zl sak om forslag Zl vedtaksendringer, som ble diskutert på FAU-møtet 4. 
november. I henhold Zl vedtektene skal vedtektsendringer behandles på to møter, først 
diskusjon, dereeer votering. Innspillene Zl vedtektsendringene som kom på forrige møte 
ble innarbeidet i nye utkast, som ble lagt fram for votering. Utkastet ble vedtae av FAU.  
Oppdaterte vedtekter legges ut på skolens ne2sider. 

 
5. Forslag om foredrag fra Barnevakten på foreldrekafé (beslutning) 

Trinngruppa for 7. trinn har i oppgave å arrangere foreldrecafé i løpet av inneværende 
skoleår. De ønsker å invitere Barnevakten Zl å holde et foredrag om mediebruk og 
neevee på foreldrekaféen, a la det som ble holdt på 5. trinn Zdligere i høst. Prisen for 
foredraget er 6000 kroner, og trinngruppa ønsker å få bruke av FAUs midler Zl deee.  
 
Trinngruppa viste Zl at mediebruk og neevee er et tema som angår alle foreldre. 
Elevundersøkelsen har vist at digital mobbing forekommer i stor grad ved skolen. Et 
foredrag fra Barnevakten vil hjelpe foreldre Zl å etablere felles digitale omgangsformer 
for barna, og veilede dem best mulig om deee.   
FAU vedtok å seee av 6000 kr Zl foreldrekaféen/Barnevakten.  
 



Det kom inn forslag om å også rigge et foredrag om homofili for ungdomsskoleelever, da 
man ser at homofobi er et problem på ungdomsskolen. FAU-representanter fra 
ungdomstrinnet melder deee inn Zl skolen. 
 

6. Trygghetsvandring (orientering) 
En representant fra FAU ved Grünerløkka skole orienterte om hvordan de organiserer 
trygghetsvandring/dagravning på Grünerløkka. Ordningen ble etablert i 2013, og 
foresaee på skolen har gjennomført dagravning siden den gang.  
Oppsummering: 
- FAU har ansvar for organiseringen 
- Dagravningen foregår hver mandag-fredag kl. 18-20 
- Alle klassene deltar: 

o 3-4 voksne per vakt 
o To ganger i året – høst og vinter 
o Ansvarlig for ravningen seeer opp en dag per klasse 
o FAU-representant i hver klasse organiserer i egen klasse. 

- Dagravnene har kontakt med poliZ, bydel og skole 
- Dagravnene er formelt organsiert under Naeeravnene i Oslo  
- Felles plaoorm: facebook-gruppe med ca. 600 medlemmer – her deles bilder og 

oppdateringer fra vakten, og man heier og moZverer hverandre 
- Forebyggende Zltak i skolekretsen 
- Skape trygghet og Zlstedeværelse i nærmiljøet 
- Bygge relasjoner mellom voksne og ungdom 
- Regler utarbeidet sammen med naeeravnene  
 
Sagene bydel har også en ordning med ukentlige trygghetsvandringer der foresaee ved 
Sagene og andre skoler i bydelen kan delta. Deee er imidlerZd ikke så godt organisert, og 
det er få som deltar. FAU har sae opp trygghetsvandring som en oppgave for 7. trinn, 
som ev. kan hente inspirasjon fra Grünerløkka.  

 
7. Informasjon om oppussing av ungdomskanZna (orientering) 

Rannveig Landrø, som sieer i skolemiljøutvalget (SMU), orienterte om at kanZna er 
vasket og malt. 11 foresaee meldte seg Zl dugnad, og det var veldig posiZvt! Det er et 
mål at kanZna skal brukes for bursdagsfeiringer for elever på alle trinn. Det legges videre 
opp Zl at kanZna i vinter skal brukes Zl kinokvelder på fredager og kulturkvelder på 
mandager. Det vil gjennomføres en elevstyrt navnekonkurranse.  
 
Det er også søkt om penger Zl oppussing av kjøkkenet, slik at elever som ønsker å drive 
kanZna kan få mulighet Zl å gjøre det.  
 

8. Informasjon fra styret (orientering) 
Styreleder orienterte om møte i driQsstyret 4. desember der følgende saker skal tas opp: 
Skolens økonomi, strategisk plan, kartlegging av lærerbyeer 
Styreleder orienterte om møte mellom FAU-styret og skoleledelsen 25. november der 
mye av de samme temaene var på dagsorden.  

 
9. Eventuelt – ingen saker  



10. Arbeid i trinngrupper 
1.-2. trinn 
Trinngruppa ønsker at AKS sender ut månedsmenyen en dag før den aktuelle måneden 
starter i stedefor første dagen i måneden. Trinngruppa kontakter AKS om deee.  
 
3. og 6. trinn 
Gruppen har beslueet dato for dugnad og sendt invitasjon. Dato avklart med korps og 
veslesagenestyret og lærere. Gjennomgåe dugnadsdokumenter. 
 
Skolehagen mangler ennå de lærere som skal /bør være med for å angripe oppgaven. 
Trinngruppen lurer på om det er bedre om foreldre lager liste og opplegg, fremfor å vente Zl 
lærer melder seg. Peter Fossland skulle ta det opp med lærer teamet. 
 
4. og 5. trinn 
Vi brukte Zden på å  
1) avklare at vi bidrar Zl skolens opplegg 13.desember med utdeling av pepperkaker og 
klemenZner 
2) seee sted, dato og opplegg for første møte for 17.maiplanlegging. FAU-representanter og 
klassekontakter på begge trinn innkalles.  
 
7. trinn 
Fikk godkjent forslaget om midler Zl foredrag fra Barnevakten på foreldrekafé over nyeår. 
Trinngruppa jobbet videre med planleggingen av foreldrekaféen. Mer info kommer i januar. 
Trinngruppa vil også jobbe for å få Zl dagravning eeer foreldrekaféen.  
 
8., 9. og 10. trinn 
U.trinn hadde miljøarbeider Mai og elevrådsleder Leah på besøk som fortalte om planene for 
årets skoleball. Mye er på plass. Foreldrene skal hjelpe Zl med å skaffe folk/foreldre + 
besZlle bord og benker. Bord og benker besZlles fra flyvendetallerken.no. 
 
Anne-Martha hører med Anneee ang hvor mange bord og benker som trengs, samt lager 
utkast på google forms med jobbeintervaller og kaker +++ 
8. trinnforeldre trenger en heads up om skoleballet, dato og forventet innsats.  
Oppreeet en messengergruppe for videre samarbeid. 
 
Vi snakket også om et observert problem med spilling på pcene i Zmen og under 
gruppearbeid. Problemet er observert i 9. trinn, og tas i første omgang med lærerteamet 
der. 8. og 10. trinn er ikke kjent med problemet.  
 

Med vennlig hilsen,  
Styret i FAU Skoleåret 2024-2025: 

 
Leder: Janneke Solem 
Nestleder: Anne-Martha Øygarden (9A) 
Sekretær: Sigrid Køhn Dobbe (1C) 
Styremedlem: Håvard Mokleiv Nygård (4B) 
Styremedlem: Signvor Andersen (2A) 


